
 

OSNOVNA ŠKOLA ODRA 

Zagreb, Đačka 5 

OIB: 13465678686 

tel: 01/ 6261-050 

e mail: ured@os-odra-zg.skole.hr 

 

KLASA: 007-02/24-01/1 

URBROJ: 251-176-24-26 

Zagreb, 28. studeni 2024. 

 

ZAPISNIK 

 44. sjednice Školskog odbora održane 28. studenog 2024. 

 

Početak sjednice: 7,15 

Prisutni članovi Školskog odbora: Višnja Dianežević, Marija Dianežević, Ivana Kujundžić,  

Zvonimir Bulić, Davor Radić 

 

Odsutni članovi Školskog odbora: Drago Župarić Iljić, Marija Luković 

 

Sjednici je prisutan ravnatelj Vatroslav Gabrić i tajnica Monika Sakoman, zapisničar 

 

Sjednicu otvara predsjednica Školskog odbora Višnja Dianežević, pozdravlja prisutne, konstatira 

kvorum (prisutno 5 od ukupno 7 članova) i za raspravu predlaže dnevni red iz poziva 

DNEVNI RED:  

1. Usvajanje zapisnika 43. sjednice Školskog odbora održane 7.11.2024 

2. Odlučivanje o zahtjevu radnika za zaštitu prava iz radnog odnosa 

3. Davanje suglasnosti na sporazumni prekid radnog odnosa 

4. Prihvaćanje Prijedloga financijskog plana za 2025. godinu  i projekcije za 2026., 2027. 

godinu 

5. Pitanja i prijedlozi 

 

Predloženi dnevni red prihvaćen je jednoglasno (5 glasova „za“) te se prelazi na raspravu po 

pojedinim točkama. 

Ad. 1.  Usvajanje zapisnika 43. sjednice Školskog odbora održane 7. studenog 2024. 

Predsjednica Školskog odbora navodi kako je zapisnik poslan u e-mailu zajedno s pozivom. Pita 

prisutne jesu li pročitali zapisnik i slažu li se s njegovim usvajanjem. Primjedbi nije bilo i 

predsjednica daje prijedlog na glasovanje.  

Zaključak: Članovi Školskog odbora jednoglasno su usvojili zapisnik  43. sjednice Školskog 

odbora održane 7. studenog 2024. 

Predsjednica pojašnjava kako je učiteljica koja nije član Školskog odbora zatražila prisutnost na 

sjednici.  

Predsjednica poziva učiteljicu da pristupi sjednici.  

Ad. 2. Odlučivanje o zahtjevu radnika za zaštitu prava iz radnog odnosa 

Predsjednica Školskog odbora daje riječ tajnici. Tajnica navodi kako se istovremeno  vode dva 

postupka. Postupci su pokrenuti zbog davanja mišljenja o sukladnosti određenog ponašanja s nače-

lima i pravilima Etičkog kodeksa. Povjerenstvo je utvrdilo da je došlo do povrede određenog članka 

i zatražilo je od ravnatelja poduzimanje odgovarajućih koraka u skladu s člankom 28. Etičkog 
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kodeksa neposrednih nositelja odgojno obrazovne djelatnosti u Osnovnoj školi Odra.  Učiteljica 

koja pristupa sjednici ima pravo se izjasniti o točki dnevnog reda, u trenutku kad predsjednica otvori 

raspravu, bez prava odlučivanja.  

Predsjednica Školskog odbora daje riječ učiteljici.   

Predsjednica Školskog odbora daje predmetni prigovor  na uvid i  otvara raspravu.   

Moli se učiteljica da napusti sjednicu. Predsjednica daje prijedlog na glasanje. Postavlja se pitanje 

jesu li povrijeđena prava učiteljice.  

Školski odbor je većinom glasova nazočnih članova (4 glasa za, 1 suzdržan) donio zaključak: Prava 

iz radnog odnosa učiteljice Marije Luter nisu povrijeđena.  

 

Ad. 3. Davanje suglasnost na sporazumni prekid radnog odnosa 

Predsjednica Školskog odbora daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda.    

Predsjednica daje prijedlog ravnatelja na glasanje.  

Članovi Školskog odbora su dizanjem ruku potvrdili suglasnost.  

Jednoglasno, nazočni članovi Školskog odbora daju prethodnu suglasnost za sklapanje Spora-zuma 

o prestanku radnog odnosa s Ivicom Koprivnjakom.  

Ad. 4. Prihvaćanje Prijedloga financijskog plana za 2025. godinu  i projekcije za 2026., 2027. 

godinu   

Predsjednica Školskog odbora daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda.  

Predsjednica navodi kako je Prijedlog Plana za 2025. sa projekcijama za 2026. i 2027. izrađen 

prema limitima Gradskog ureda. Samostalno planiramo vlastite i namjenske prihode.  

Nakon provedene rasprave, predsjednica Školskog odbora daje prijedlog na glasovanje.  

 

Prisutni su dizanjem ruku potvrdili suglasnost i jednoglasno se donosi Odluka o  usvajanju 

Financijskog plana za 2025.sa projekcijama za 2026.i 2027.godinu. 

 

Ad. 5. Pitanja i prijedlozi 

Ravnatelj navodi probleme u školi te smatra da im treba posvetiti posebnu pozornost kako bi se što 

prije riješili.  

Nije bilo drugih pitanja i prijedloga. 

Predsjednica zaključuje sjednicu u 8,20 sati. 

Zapisnik završava na  sedmoj (7) stranici, a izvadak na drugoj (2) stranici.  

Zapisničar:  Predsjednica Školskog odbora 

   

Monika Sakoman, tajnica  Višnja Dianežević 

 


